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Slovo starostky 

Vážení spoluobčané, 
zdravím Vás do toho nádherného adventního času, kdy se všichni pomaličku začínáme těšit a 
připravovat se na krásné vánoční svátky. Ale ještě předtím, než začnete uklízet, zdobit a vánočně šílet, 

tak si sedněte, udělejte si pohodlí, dejte si kávičku a začtěte se do občasníku Naše Střítež        Od 
posledního čísla se toho docela hodně událo – proběhla Výstava zahrádkářů i další setkání starostky 
s občany u kafíčka, SRPŠ zorganizovalo Lampionádu, měli jsme  Vítání občánků,  Oslavu s jubilanty, obec 
pořádala zájezd do Těšínského divadla na Šikmý kostel, oslavili jsme sté výročí  knihovny spojené s 
vystoupením herce Lukáše Hejlíka s jeho Listováním a v neposlední řadě jsme přivítali Advent naším  již  
tradičním Adventním koncertem spojeným s rozsvícením vánočního stromečku.   Takže jak je vidno, 
stále se u nás něco děje, a to je dobře, tak to má být.   

 
Nový plot na evangelickém hřbitově 
Ti z vás, kteří na evangelický hřbitov chodí 
nebo jen kolem projíždějí, si určitě všimli, že 
máme nový plot kolem hlavní cesty. Ten 
starý již nevypadal pěkně a i zídka pod ním 
se drolila. Proto se náš Mireček rozhodl, 
v rámci šetření obecních financí, že nový plot 
udělá sám i opraví zídku. A musím říct, že 
dílo se mu opravdu povedlo a hřbitov má 
nyní krásné a reprezentativní oplocení. 
 
Zastávky opět jako nové 
Podařilo se nám vyčistit pomalovaná 
plexiskla od vandalů a dát vnitřku zastávek 
nový nátěr – pevně věřím, že to zase nějakou 

dobu vydrží       . 

 
Funky Beat  
Věděli jste, jak nás Sofie Kapitanovová, naše 
mladá obyvatelka a členka tanečního 
souboru Funky Beat, krásně reprezentuje? 
Sofie je součástí taneční skupiny již pět let, 
tancuje v kategorii junior a mezi jinýma se 
jim podařilo dobýt první místo jako taneční 
skupina roku v regionu, jsou Mistři Moravy, 
vyhráli i mistrovství ČR a v Chorvatsku 
dokonce porazili 28 týmů a stali se mistry 
Evropy!! Moc gratulujeme, přejeme Sofii 

hodně dalších úspěchů a pevně věřím, že ji 
někdy uvidíme tančit i tady, ve Stříteži. 

 
Procházky s pejsky a jejich následky 
Já vím, rádi se procházíte se svými pejsky po 
obci, po chodnících, v uličkách. Prosím, 
dbejte ale na to, že po nich sbíráte jejich 
exkrementy. Není nic horšího, než se snažit 
třeba kočárkem v uličce takové kupce 
vyhnout – vyhnete se jedné, druhé, ale třetí 
už si přivezete domů. Opravdu se nám množí 
stížnosti. Nechtěla bych dojít do takové fáze, 
že budeme muset určitá místa monitorovat a 
začít vybírat pokuty. Nosit sáček v kapse 
přece není tak velký problém. Děkuji. 
 
Vlhkost budovy školy 
Jak jsem se již zmiňovala, škola se již několik 
let potýkala s vlhkostí zdiva z důvodu výskytu 
podzemního pramene. Problém se nám 
konečně podařilo vyřešit. Do studny bylo 
nainstalováno ponorné čerpadlo s 
plovákovým spínáním, které v případě 
zvedání hladiny odčerpává přebytečnou 
vodu. Vybudoval se výkop pro odtokové 
potrubí, které se napojilo na stávající šachtu 
dešťové kanalizace. Výkop zároveň slouží 
jako přívod elektrické energie pro čerpadlo. 
Již nyní, po cca dvou měsících, máme 
vyčerpáno přes 133m3 vody!! Samozřejmě 



se budeme zamýšlet dále nad tím, jak tuto 
vodu využít. Každopádně teď budeme muset 
několik let počkat, abychom zjistili, zda zdi 
školy vysychají. 
 
Chytrá obec 2 
V rámci dotace jsme pořídili další dva 
senzory – na měření rychlosti na hlavní cestě 
a senzor na měření srážek. Oba můžete 
sledovat na našich stránkách v sekci Senzory, 
kde v systému Sencito jsou i ostatní senzory. 
Opravdu se tam dají zjistit zajímavé věci – 
třeba že v odpoledních hodinách někdo 
dokáže Stříteží projet rychlostí přes 90km/h. 
Neuvěřitelné. Přes 80% všech projíždějících 
vozidel překračuje maximální povolenou 
rychlost. Pokud se chcete třeba dozvědět 
aktuální teplotu ve Stříteži nebo množství 
napadaných dešťových srážek, to vše a ještě 
mnohem více se tam také dá najít.  
 
Ořez stromů 
Možná jste si všimli výzvy ČEZu, kde žádali 
občany o ořez stromů. I já vás všechny 
prosím, abyste se pokusili ořezat stromy, 
které zasahují do drátů elektrického vedení a 
veřejného osvětlení. Poryvy větru, které jsou 
teď docela časté, způsobují zkraty na drátech 
a poruchy a tím pádem je obec potom často 
bez elektřiny.   
  
Nová podlaha v knihovně a oslava 100 let 
Střítežská knihovna se konečně může 
pochlubit novou podlahou. V loni byla 
knihovna zatopena a letos, po celkovém 
vysušení, se nám konečně podařilo v hlavní 
místnosti a v místnosti s dětskými knihami 
vyrovnat podlahu a dát nové linoleum, které 
pěkně navazuje na linoleum v místnosti 
s knihami pro dospělé. Takto byla knihovna 
důstojně připravena na oslavu svých 100 let, 
kdy byl uspořádán den otevřených dveří a 
novým čtenářům byl odpuštěn celoroční 
poplatek. K večeru se poté konalo 
vystoupení herce Hejlíka, které si všichni 
přítomní náramně užili.       

 

Poplatek za odpad 
Na listopadovém zastupitelstvu bylo 
odhlasováno zvýšení poplatku za odpad na 
960Kč/osoba/rok. Toto navýšení bylo již 
avizované a je způsobeno navyšováním cen   
celého odpadového systému, kdy se obecně 
cena za skládkovné a věci s tím související 
neustále navyšuje a od ledna se dokonce 
zvýší i cena DPH v odpadovém hospodářství. 
V roce 2030 by mělo být skládkovné 
ukončeno úplně a cílem toho všeho je 
povinnost v roce 2035 vyseparovat ve 
svozech 70% množství odpadu a více. 
  
Další prosba 
Někteří občané nemají viditelná čísla 
popisná a zřízené poštovní schránky. Toto 
ztěžuje práci nejen poště, ale i obecním 
pracovníkům, kteří se snaží doručit třeba i 
tento Občasník do Vašich domovů. Prosím, 
mějte jak čísla popisná, tak schránky, na 
viditelných místech. Děkuji.   

 
Vítání občánků 
Letos jsme do naší střítežské rodiny přivítali 
zase několik nových malých lidiček – celkem 
jich bylo 18. A našeho úředního aktu se jich 

zúčastnilo 13 (i jedna dvojčátka       ) . Letos 
se vítání konalo po dvou letech, proto jsme 
tady měli už i větší dětičky, které nám po 
sále běhaly a dělaly celou událost 

autentičtější       Zahájení provedly jako již 
tradičně děti naší základní školy pod 
vedením paní učitelky Drabinové, poté si 
čerství rodičové převzali dáreček, růžičku a 
certifikát, a nakonec se mohla celá rodina 
vyfotit s miminkem v postýlce. 
 
PŘÁNÍ 
Chtěla bych Vám všem 
popřát krásné, pohodové a 
kouzelné Vánoce v kruhu rodinném a do 
nového roku především hodně zdraví, štěstí, 
spokojenosti a nezapomeňte: S úsměvem jde 
všechno líp!! 

 


